
 
Zápisnica č. 1/2025 

zo zasadnutia finančnej komisie, zo dňa  27. 01. 2025 
 
 

 
Prítomní :   podľa priloženej prezenčnej listiny 
                      
Program:  

1. Rozpis rozpočtu rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie mesta Senica 
 na rok 2025 

        / prizvaná Ing. Margaréta Ivanová a Mgr. Ľuboš Hazucha / 
 
2.  Návrh na uloženie finančných prostriedkov na termínovaný vklad 
 
3. Návrh dodatku č. 1/2025 VZN č. 81/2023 o podmienkach státia motorových vozidiel  

na území mesta Senica, o dani za užívanie verejného priestranstva za trvalé 
parkovanie motorových vozidiel na verejnom priestranstve a o dočasnom parkovaní 
motorových vozidiel na miestnych cestách 

 
4. Rôzne: 

- Informácia o úprave cestovného v MHD 
- Návrh na schválenie Štatútu a zásad činností Zboru pre občianske záležitosti 

v Senici. 
 

 
  
 

     Zasadnutie komisie začalo o 16.00 hodine na MsÚ, otvoril ho predseda finančnej komisie Ing. 
Pavol Kalman. Predseda komisie privítal prítomných na prvom zasadnutí v roku 2025. 
Komisia rokovala v súlade  s programom zasadnutia, ktorý bol jednohlasne schválený so zmenou 
poradia.  
     Komisia bola uznášaniaschopná za účasti 7 členov, zúčastnila sa prizvaná  Ing. Margaréta 
Ivanová PhD., Mgr. Ľuboš Hazucha a Ing. Ferdinand Bartal. 
Členovia: Ing. Ľubica Vyletelová, Ing. Martin Urban, Mgr. Ivana Mičová a Mgr. Branislav Grimm sa 
ospravedlnili z účasti na finančnej komisii. 
 
 
K bodu 1. 
 
Návrh dodatku č. 1/2025 VZN č. 81/2023 o podmienkach státia motorových vozidiel na území 
mesta Senica, o dani za užívanie verejného priestranstva za trvalé parkovanie motorových vozidiel 
na verejnom priestranstve a o dočasnom parkovaní motorových vozidiel na miestnych cestách. 
Komisiu informoval prizvaný Ing. Ferdinand Bartal, vykonané zmeny v dodatku sa týkali textových 
úprav vykonaných na základe praxe. Finančná komisia požiadala o lepšiu informovanosť verejnosti. 

 
      Hlasovanie:      prítomní:  7,     za: 7,    proti: 0,     zdržal sa: 0     
 
Finančná komisia berie na vedomie predložený návrh dodatku a odporúča MsZ na schválenie. 
 
 
 



K bodu 2. 
 
Bol prerokovaný materiál z bodu rôzne – Informácia o úprave cestovného v MHD. Ing. Ferdinad 
Bartal vysvetlil jednotlivé zmeny úprav, ktoré budú  zvýhodňovať obyvateľov mesta Senica 
s použitím čipových kariet. 
Predseda finančnej komisie žiada doplnenie všetkých predkladaných materiálov, ktoré menia 
výdavky alebo príjmy mesta o finančnú doložku, kde bude uvedené aký vplyv má uvedený návrh 
na rozpočet mesta. 
 
      Hlasovanie:      prítomní:  7,     za: 7,    proti: 0,     zdržal sa: 0     
 
Finančná komisia berie na vedomie predloženú informáciu a odporúča MsZ na rokovanie. 
 
 
K bodu 3. 
 
Prizvaná  Ing. Margaréta Ivanová PhD. – riaditeľka MsKS podala bližšie informácie k predloženému  
rozpočtu príspevkovej organizácie MsKS na rok 2025. 
Rozpočet bežných výdavkov vychádza zo skutočnej spotreby v roku 2024 a predpokladaného 
nárastu cien vzhľadom na očakávanú mieru inflácie a zvýšenú sadzbu DPH.  
Je zostavený ako vyrovnaný rozpočet vo výške 1 226 000 Eur. Bežný transfer pre príspevkovú 
organizáciu  z rozpočtu mesta je rozpočtovaný vo výške 850 000 Eur a kapitálový transfer vo výške 
50 000 Eur, ktorý je určený na výmenu strešnej krytiny Spoločenského domu Kunov a výmenu 
interiéru turisticko-informačnej kancelárie Infosen. 
     
      Hlasovanie:      prítomní:  7,     za: 7,    proti: 0,     zdržal sa: 0     
 
Finančná komisia berie na vedomie predložený rozpis rozpočtu príspevkovej organizácie a 
odporúča MsZ na rokovanie. 
 
 
K rozpisu rozpočtu rozpočtových organizácií komisiu informoval prizvaný Mgr. Ľuboš Hazucha. 
Bežné výdavky pre naše rozpočtové organizácie sú rozpočtované vo výške 11 514 205 Eur. 
 
     Hlasovanie:      prítomní:  7,     za: 7,    proti: 0,     zdržal sa: 0     
 
Finančná komisia berie na vedomie predložený rozpis rozpočtu a odporúča MsZ na rokovanie. 
 
 
K bodu 4. 
 
Návrh na uloženie finančných prostriedkov z rezervného fondu na termínovaný vklad vo výške 
799 000 Eur na 3mesačný vkladový účet. Pri tejto viazanosti výška kreditných úrokov predstavuje 
vo Všeobecnej úverovej banke a.s. – 2,70%. 
 
      Hlasovanie:      prítomní:  7,     za: 6,    proti: 0,     zdržal sa: 1     
 
Finančná komisia berie na vedomie predložený návrh a odporúča MsZ na schválenie. 
 
 
 
 
 



K bodu 5.   
 
Bol prerokovaný materiál z bodu rôzne - Návrh na schválenie Štatútu a zásad činností Zboru pre 
občianske záležitosti v Senici. Komisiu informoval Mgr. Filip Lackovič, zmena sa týkala hlavne 
odmeňovania členov ZPOZ, ktoré bolo naposledy vykonané v roku 2019. 
 
      Hlasovanie:      prítomní:  7,     za: 7,    proti: 0,     zdržal sa: 0 
 
Finančná komisia berie na vedomie predložený návrh – zvýšenie odmeny za hlavnú rozlúčku na 
pohrebe na 3,5% a odporúča MsZ na schválenie. 
 
      Hlasovanie:      prítomní:  7,     za: 7,    proti: 0,     zdržal sa: 0 
 
Finančná komisia berie na vedomie predložený návrh – Štatút a zásady činnosti Zboru pre 
občianske záležitosti v Senici a odporúča MsZ na schválenie. 
 
 
 
 
     Zasadnutie finančnej komisie ukončil predseda poďakovaním prítomným členom za účasť. 
 
 
 

 
                                                                                  Ing. Pavol Kalman   
                                                                                    predseda komisie 

 
 
 
      
 
 
 
 
 
 
 
 
Senica 29. 01. 2025 
Zapísala: Monika Rišková  

 
 

 
 

 
 


